
 GF - Skoleparken 
Dato 24-07-2007 
 

Mødereferat 

Tema: GF Skoleparken, Bestyrelsesmøde 
Tid og sted: 03-07-2007, Brombærvej 15 
  
Referent: Claus Gravgaard Sørensen 
 
Tilstede: Kim Christensen 
 Peter Konradsen 
 Bent Schwartzbach 
 Poul Erik Sørensen 
 Claus Gravgaard Sørensen 
 
 
 
Afbud:  
 
 
 
 
Fordeler: Ovenstående 
 Hjemmeside 
 
 
Agenda 
 

1. Konstituering af bestyrelsen 
2. Opfølgning på punkter fra sidste møde 
3. Behandling af indkomne mails/breve til bestyrelsen 
4. Fibernet 
5. Vejfest 
6. Eventuelt 
7. Næste møde 

 
 
 
 
 
 
 

Pkt. Referat/Beslutning Ansv. Termin 

1. Den nyvalgte bestyrelse mødtes på restaurant Skovlyst 26. marts 2007 

for at konstituere sig, og ser efterfølgende således ud: 

Formand Claus Gravgaard Sørensen, Brombærvej 15, 

Næstformand Peter Konradsen, Solbærvej 30, 

Kasserer Poul Erik Sørensen, Solbærvej 4, 

Bent Schwartzbach, Solbærvej 37, og 

Kim Christensen, Solbærvej 17. 

 

  

2. Punkter fra sidst: 

Ad3. Der er ikke udarbejdet nogen skrivelse, men vi har modtaget et 

tilbud fra Dong Energy som er lagt på hjemmesiden. Se punkt 4. 

 

 

 

 



   Mødereferat af 03-07-2007 
  
     

 Side 2 af 3 

 

Bestyrelsen har taget kontakt til Kjel Bording vedr. søerne ved Søageren 

og rygte om at søerne skulle være overdraget til kommunen. Området 

omkring søerne tilhører stadig rent juridisk de fire omkringliggende 

grundejerforeninger - de kan ikke "gives" væk til kommunen. Den regning 

vi fik tilbage for flere år siden, mente han havde været i forbindelse med 

anskaffelse af redningsudstyr til søerne. Skulle der komme tilsvarende 

udgifter i forbindelse med udskiftning/anskaffelse af udstyr vil man nok 

tage den tidligere vedtagne fordelingsnøgle i brug igen – ellers skulle der 

ikke komme udgifter fra den kant. 

 

Skilte: Det blev besluttet endnu engang at rette henvendelse til 

kommunen vedr. udskiftning/opmaling af skilte (legende børn og lige/ulige 

nr.) på både Solbærvej og Brombærvej. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bent 

3. Indkomne mails: Formanden har cc modtaget mail til formanden for 

vandværket fra Solbærvej 23 vedr. retablering af stien efter reparation af 

rørledning i november 2006. 

 

Indkomne breve: Bestyrelsen har modtaget brev fra lokal ejendoms-

mægler vedr. oplysninger til brug i forbindelse med salg af Brombærvej 4. 

Henvendelsen besvaret via mail med henvisning til grundejerforeningens 

hjemmeside. 

 

Henvendelse: Grundejerforeningen Mosevangen kontaktede formanden 

22/4 vedr. klage over manglende færdiggørelse af støjvold ved 

motorvejen. Da støjvoldens nuværende højde har hjulpet betragteligt, 

medunderskrev vi ikke denne gang. 

 

 

Claus 

 

I løbet af et 

par uger 

4. Fibernet: Der er modtaget tilbud på fibernet fra Dong Energy, som også er 

lagt på hjemmesiden. Ved en 100 % tilslutning vil det for den enkelte 

parcel betyde en etableringsudgift på ca. 8.900 kr. Det er dog næppe 

sandsynligt, at alle vil tilslutte sig. 

Der udarbejdes beregningseksempel for sandsynlige tilslutningsantal og 

evt. finansiering. I tilfælde af at der en passende interesse for etablering 

vil der formentlig skulle oprettes en bredbåndsforening, såfremt der ikke 

er 100 % tilslutning. Beregningseksempel og kopi af tilbud omdeles 

sammen med indkaldelse til generalforsamlingen. 

Det besluttedes at indkalde til et møde efter sommerferien for at vejre 

stemningen for tilslutning blandt foreningens medlemmer. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bent 

 

 



   Mødereferat af 03-07-2007 
  
     

 Side 3 af 3 

 

TDC: TDC kom ikke med et tilbud på oprettelse, da foreningen efter 

deres opfattelse er for lille og derfor økonomisk uinteressant. Er nu 

opgivet. 

 

 

5. Vejfest 18. august 2007 

Bestyrelsen afventer udspil fra Vejfestudvalget. 

 

  

6. Eventuelt: Der blev udtrykt ønske om forslag til forbedring af 

hjemmesiden med hensyn til indhold og udforming. 

 

Best.  

7. Næste møde vil blive afholdt i oktober/november 2007. 

 

  

 


